
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 16/9/2021 

 

Aanwezig: Maria Verbeeck, Gunther Crauwels, Luc De Rechter, Maria De Ridder, Frank Baart, Anita 
Braeckmans 

Verontschuldigd: Valérie Engelbrecht, Harry Gijbels 

Afwezig:  

1 ) Goedkeuring verslag vergadering RvB 24/6/2021 + takenlijst: 

Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één gevechtssportzaal RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

24/6/2021 Wie kan op officiële opening loopbaan 
aanwezig zijn? * 

RvB oké 

24/6/2021 Uitnodiging voor clubs i.v.m. infosessie 
reservatiesysteem. 

gemeente oké 

*Waren aanwezig: Maria Verbeeck & echtgenoot, Harry Gijbels & echtgenote. Liepen mee: Vincent Piette, Annick 
Willems & Anita Braeckmans. 
 
 

2 )  Ingekomen stukken: Via mail ontvangen, en doorgestuurd naar de erkende sportverenigingen:  
- Affiche Dwars door Aartselaar 2021. 
- Nieuwe online tool voor zaal- en materiaalreservaties & eventaanvragen. 
- Promotiemateriaal verenigingen ‘Infomoment – Nieuwe inwoners’/deadline 20/09. 
 
 

3 ) Financiën: 
- Overlopen van de rekening: 

-bankkosten: 13,73 euro 
-drank jaarmarktjogging/attentie viering Paulien Couckuyt: 286,30 euro 

- Saldo op 30/8/2021 =  782,89 euro 
- Volmacht gemeentelijke toelage 2021 nog niet zien passeren! Anita kijkt na en/of informeert. 
 
 
4 ) AV 21/10/2021 
Plaats: De Leonaar 
Uur: 20 uur 
Dagorde: 

1. Verwelkoming door voorzitter Maria Verbeeck 
2. Goedkeuring verslag AV 16 januari 2020 
3. Binnengekomen post 
4. Goedkeuring jaarverslag 2020 
5. Stand van zaken sportpromotie 2020-2021 
6. Financieel verslag 2020 
7. Stand van zaken nieuw sportcentrum 
8. Varia 



Anita informeert waar we achteraf best nog iets aanbieden om te drinken; namelijk Sportcafé of ’t Sportzicht. 
 
 
5 ) September ‘Maand van de sportclub’ 2021 

Aantal deelnemende clubs is op zes gebleven. 
Het promotiemateriaal is verdeeld en hier en daar hangen er banners uit op het sportcentrum. 
Over heel Vlaanderen nemen 238 gemeenten deel. 
 
 
6) Sportsnoepdag & Scholenloop 10/9/2021 

Sportsnoepdag: 810 leerlingen uit 2 scholen (Cade, De Blokkendoos). 
Scholenloop: 899 leerlingen uit 3 scholen (Cade, De Blokkendoos, Int. School). 
Goed verlopen. Nog wat kinderziektes, maar ook veel positieve geluiden. 
Het gadget voor de vrijwilligers was dit jaar appeltaart met slagroom. 
De zoektocht naar vrijwillige medewerkers & het logistieke is minder evident met twee evenementen op één dag. 
 
 
7) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 

- AVKA:  
1) Meeting 18/7: zo’n 140 atleten hadden zich op voorhand/verplicht ingeschreven. Vermoedelijk zijn er  

uiteindelijk maar een paar atleten niet komen opdagen. Ook mooie opkomst toeschouwers (binnen het 

toelaatbare/coronaregels) 

2) Atletiekkamp: is goed verlopen. 54 deelnemers tegenover 82 vorig jaar. Er is wegens corona geen echte 

reclame gevoerd. Over al dan niet een sportkamp in 2022 is nog niets beslist/geweten. 

3) Meer aansluitingen na OS: nog te vroeg. September, de maand van de sportclub (in combinatie met de 

mooie atletiekprestaties op de OS) kan ons wel nieuwe leden opleveren. Momenteel hebben er zo’n 42 

nieuwe kinderen enkele trainingen meegemaakt. 

4) Jogging 24/8: 59 deelnames. Hier hebben de verplichte voorinschrijvingen ons zeker deelnemers gekost. Is 

op een avond in de week. Niet iedereen weet of zij/hij er op tijd kan geraken… bij deze: Sportraad nogmaals 

bedankt voor de ondersteuning en Maria voor haar logistieke medewerking. 

5) Titels met beperking tot de Vlaamse en Belgische: Tibo Leboda behaalde 2 titels: de Vlaamse en Belgische 

titel en dit telkens op de 300 m horden en Laura Van den Brande behaalde met meer dan 5000 punten de 

Belgische titel bij de juniores op de zevenkamp. Ze komt hierdoor in de top 20 allertijden!  

6) Corona: belangrijkste wijziging voor ons sinds 1/9: geen verplichting om mondmasker te dragen door de 

trainers (zijn hier in vrij). We voorzien nog wel ontsmettingsgel/alcohol voor de handen bij begin en einde 

training. Ontsmettingsmiddelen voor materiaal is ook nog aanwezig. We hopen dat de trainers hun gezond 

verstand gebruiken in deze. We bekijken ook nog of we de trainingsdagen en uren van de 

verschillende groepen al dan niet gaan terugschakelen naar voor de “corona” periode. 
- SVAV:  

1) De competitie is gestart. 
2) Dient de CO2 in de kleedkamers gemeten te worden?  
3) Corona: hebben compensatie toegepast voor de leden +12 jaar, want zij hebben niet veel kunnen 
voetballen vorig jaar. 

- Rita Serveert: 
Corona: hebben een compensatie voorzien voor de leden die vorig jaar een volledig jaar hebben betaald. 

- SVAZ:  
1) Vorig jaar slechts twee wedstrijden gedaan. 
2) Corona: toch een heel jaar de trainingen kunnen doen, behalve dan in november. 

- Capoeira: is geen vzw meer. 

 

 

 



8) Varia: 

 Reglement betreffende de erkenning van sportverenigingen onder de loep nemen. 

 SVAV: lunch voor de sympathisanten op 26/9 in ’t Sportzicht t.g.v. de twee eerste ploegen die thuis spelen. 

 Rita Serveert: hopelijk een recreantentornooi in november en op 3/12 de quiz. 

 SVAZ: op 1/11 gaat in de voor- en namiddag onze traditionele wedstrijd door. 

 AV sportraad 13/1/2022: CC (vergadering + nieuwjaarsreceptie) 

 AV sportraad 12/1/2023: CC? 

 Aartselaar huldigde de olympische Paulien Couckuyt op dinsdag 24 augustus. Vlak na de jaarmarktjogging 
werd, in aanwezigheid van onder meer burgemeester Sophie De Wit en sportraadvoorzitter Maria Verbeeck, 
Paulien in het gemeentehuis in de bloemetjes gezet. Het gemeentebestuur en de sportraad konden deze 
prachtprestatie niet zo maar laten voorbij gaan. De trotse Paulien kon het appreciëren en vertelde te weten 
dat ze nog veel progressiemarge heeft. Dat beloofd voor Parijs. 
De sportraad hoopt dat het gemeentebestuur nadenkt over de opmaak van een reglementje dat kan gevolgd 
worden bij deze speciale huldigingen. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 
gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

16/9/2021 Volmacht gemeentelijke toelage 
2021? 

Anita  

16/9/2021 Waar drankje na AV 21/10/2021? Anita  

16/9/2021 CC vastleggen voor AV 12/1/2023. Maria 1/10/2021 

16/9/2021 Reglement erkenning 
sportverenigingen onder de loep 
nemen. 

RvB  

 

Volgende AV op 21/10/2021 om 20u00. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 

 


